
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 2 de febrer de 2016 
Inici:  21:05 
Fi: 22:45 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anaïs Medina Terradas  particular 
Anna Oliver Torrent  particular 
Carme Luis Puig  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular  
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Rosa Pizarro Gómez  AMPA Escola Montengre 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 

 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la sessió la Sra. Míriam Teruel, en representació del grup municipal del 
PSC, la Sra. Puri Martín, en representació del grup municipal de la CUP-PC, la Sra. Berta 
Martín i la Sra. Cristina Gálvez, en qualitat de públic. 
 
Han excusat l’assistència el Sr. Joan Ridorsa i el Sr. Esteve Puig.   
 
Ordre del dia: 
 

1. Aclariments comunicació Consell 
2. Treballem el Reglament 
3. Propostes de treball comunitari 
4. Propostes de comissions 
5. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
 
1. Aclariments comunicació Consell 

La Sra. presidenta informa a les persones assistents que La Batllòria ja disposa del web 
www.labatlloria.cat que està redireccionat a l’apartat de La Batllòria del web de l’Ajuntament de 
Sant Celoni. Ara cal que els membres de la comissió de Comunicació facin la formació 
corresponent per poder anar omplint i actualitzant el contingut d’aquest espai.  
 



 

 

Dies enrere es fa fer una reunió amb l’àmbit de Comunicació de l’Ajuntament per parlar de com es 
podria gestionar tot el tema de comunicació. Es va acordar de començar amb un Facebook, 
gestionat pel Consell de Poble i un fulletó informatiu o revista, com a eines inicials de comunicació 
del Consell.  
 
La Sra. Oliver pregunta si es pot disposar també d’una bústia de correu electrònic. 
 
La secretària respon que ja existeix una bústia de correu conselldepoble@santceloni.cat, però 
desconeix qui la gestiona en aquest moment. Caldrà preguntar-ho a l’àmbit de Tecnologies de la 
Informació i veure què cal fer perquè la presidenta i/o algun dels membres del Consell la puguin 
gestionar a partir d’ara.  
 
La Sra. Oliver diu que aquesta bústia podria servir tant per les comunicacions internes del 
Consell, com per rebre queixes, suggeriments, etc, de la ciutadania.  
 
En aquest sentit, la Sra. Presidenta apunta que les queixes és més efectiu fer-les arribar 
directament a ella o a l’àrea de l’Ajuntament que pertoqui. Així la gestió és més àgil. Tot i això, 
també seria interessant que el Consell rebés una còpia de totes les queixes que es presentin per 
part de la ciutadania de La Batllòria. 
 
  
2. Treballem el Reglament  
 
La Sra. presidenta explica que el funcionament del Consell de Poble està regulat per un 
reglament, que caldria que tothom llegís i conegués. La idea és que cadascú se’l llegeixi i el 
treballi, individualment o per amb la comissió corresponent, per poder saber quin és el paper 
del Consell de poble, com funciona i quines aportacions podem fer per millorar-ne el 
funcionament. El Consell de Poble no és una entitat, sinó un òrgan de participació.  
 
També comenta que és important tenir cura amb la difusió de la informació que surt a les 
sessions del Consell.  
 
3. Propostes de treball comunitari  
 
La Sra. presidenta comenta que ja s’han fet dues reunions amb àrees de l’Ajuntament, una 
amb Comunicació, amb l’assistència de la regidora i la coordinadora de Comunicació, i una 
altra amb el regidor i la directora de l’àrea de Cultura. 
 
Estem pendents de fixar una data per reunir-nos amb Seguretat Ciutadana, Comunitat, Esports 
i Espai Públic.  
 
Cal tenir present que el treball que hem de fer ha de ser transversal, per tant, hem de comptar 
amb la implicació de totes les àrees de l’Ajuntament i treballar de manera conjunta. Des del 
Consell de Poble podem aportar noves propostes sobre què més podem fer.  
 
En referència a la iniciativa que du a terme un grup de mares per reclamar el servei d’urgències 
pediàtriques a l’Hospital de Sant Celoni, la Sra. Medina pregunta si és possible que 
l’Ajuntament traslladi aquesta demanda al Departament de Salut.  
 



 

 

La Sra. presidenta explica que hi ha prevista una reunió entre l’alcalde i aquest grup de mares, 
en què també hi assistirà ella, per donar suport a la iniciativa i mirar què s’hi pot fer des de 
l’Ajuntament.  
 
 
4. Propostes de comissions 
 
Comissió d’Educació i Cultura  
 
La Sra. Medina explica que una de les propostes de la Comissió de Cultura i Educació és el 
servei de ludoteca infantil, adreçada a nens i nenes de 0 a 3 anys, perquè hi ha una important 
mancança en aquest sentit. Tenint en compte que La Batllòria no disposa d’escola bressol, 
aquesta seria una bona alternativa, que també es podria fer extensiva als municipis del voltant.  
 
La Sra. presidenta apunta que, a més del servei de ludoteca per la canalla, també podria ser un 
espai de trobada que fomentaria la cohesió social.  
 
La Sra. Oliver comenta que fins i tot es pot ampliar el servei a la franja d’edat de 3 a 8 anys. 
 
El Sr. Heredia explica que una de les prioritats de la Comissió és buscar maneres per donar a 
conèixer La Batllòria, sobretot a les persones nouvingudes. Manca informació en aquest sentit i 
una millora pel que fa la senyalització de les possibles rutes a fer. 
 
La Sra. Oliver comenta que cal incentivar les caminades pels entorns del poble, explotar el 
territori.  
 
El Sr. Jovellar apunta que, precisament, la Comissió d’Esports està treballant una proposta en 
aquest sentit. 
 
El Sr. Gómez proposa senyalitzar el camí cap a les Llobateres des de Sant Celoni.  
 
La Sra. presidenta comenta que cal reactivar la marxa que es feia tradicionalment a La 
Batllòria. La caminada fins Sant Cebrià de Fuirosos, per exemple, és molt bonica. Per tant, cal 
instar les entitats perquè ho estirin.  
 
De cara a la propera Festa Major, el Sr. Heredia proposa crear dos grups, a l’estil dels Senys i 
el Negres de Sant Celoni o els Blanc i Blaus de Granollers, per engrescar la gent a ser més 
participativa.  
 
La Sra. Forné apunta que, tot i que s’han organitzat noves activitats, a la gent gran, sobretot, li 
costa molt participar. 
 
En aquest sentit, la Sra. Oliver proposa fer una enquesta ciutadana per saber què troba a faltar 
la gent i/o què li agradaria que es fes i en què participaria. 
 
El Sr. Comajuan proposa fer reunions amb les diverses entitats de La Batllòria per incentivar la 
seva participació i mirar d’organitzar més activitats al poble.  
 



 

 

La Sra. presidenta comenta que convindria que algú de la Comissió de Festes s’apuntés al 
Consell de Poble, perquè, de fet, a en aquesta Comissió hi participen totes les entitats del 
poble. 
 
S’acorda, doncs, parlar amb les entitats i mirar de fer un buidatge d’aquestes reunions en la 
propera sessió de la Comissió permanent, tot posant-ho en comú. 
 
De cara a Sant Jordi, es comenta que estaria bé organitzar alguna cosa.  
 
Comissió d’Espai Públic i Seguretat Ciutadana 
 
La Sra. Oliver explica que hi ha un problema seriós amb la processionària. Caldria veure 
quantes bosses hi ha per comunicar-ho a l’Ajuntament i que es faci alguna acció al respecte, en 
cas que sigui necessari.  
 
Es proposa que la Sra. Oliver ho traslladi directament a la tècnica de Territori de l’Ajuntament, 
Marta Miralles. 
 
La Sra. presidenta informa que en breu s’iniciarà el servei de Policia de proximitat a La 
Batllòria. Hi haurà un agent de Policia els divendres, de 10 a 12 hores, a la Unió Batllorienca 
per atendre queixes, consultes, etc, i també farà alguna volta pel poble.  
 
Es proposa incorporar aquesta informació a l’Informatiu, si encara no està tancat, per fer-ne 
difusió.  
 
Comissió de comunicació 
 
La Sra. Oliver pregunta quin ha de ser el format del fulletó o revista que s’ha d’elaborar des del 
Consell de Poble. 
 
La Sra. presidenta proposa començar amb un fulletó informatiu, mida DIN-A4 i ampliar-lo, si 
convé, més endavant en funció del volum d’informació que es generi.  
 
La Sra. Oliver proposa de preparar el disseny, deixant un espai per a notícies i un altre per a 
determinades seccions que podrien ser fixes.  
 
La Sra. presidenta apunta que cal tenir en compte la despesa que suposarà elaborar, editar i 
repartir el fulletó informatiu. El Consell de Poble disposarà d’una partida econòmica específica 
per aquest tipus de despeses, però també es pot valorar la possibilitat de repartir-ho des del 
mateix Consell de Poble. Quan sapiguem l’import econòmic de la partida i el pressupost de 
despeses d’elaboració del fulletó (inclòs el repartiment) podem valorar i decidir què fem i com 
ho fem. 
 
Tot seguit, abans de passar al torn obert de paraula, la Sra. presidenta informa que el dia 4 de 
març, en motiu del dia de la dona treballadora (8 de març), hi haurà el tradicional sopar al 
menjador de l’Escola (l’Ajuntament paga el cava) i una xerrada. 
 



 

 

També s’ha previst fer uns tallers-xerrada gratuït sobre diabetis al Casal de la gent gran i a la 
Unió Batllorienca, organitzats per l’Associació de diabètics de Catalunya. Falta, però, concretar 
les dates. 
 
 
5. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Forné demana que es reprenguin les xerrades de Seguretat que havia fet en alguna 
ocasió la Policia, adreçades sobretot a la gent gran.   
 
La Sra. Pizarro demana incorporar-se a la comissió de comunitat, a més de formar part de la 
d’Educació i Cultura.  

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:40 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


